
Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej  

za rok 2021 

 

W roku sprawozdawczym Komisja Budżetu i Infrastruktury Społecznej pracowała  

w składzie 7 osobowym, tj.: 

1. Małgorzata Wiącek – przewodnicząca komisji 

2. Justyna Karaś – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Tomasz Piech - członek komisji 

4. Agnieszka Szwec - członek komisji 

5. Arnold Kordasiewicz - członek komisji 

6. Arkadiusz Majcher - członek komisji 

7. Barbara Świetlik - członek komisji 

Praca Komisji oparta była na realizacji tematyki zawartej w rocznym planie pracy  

na rok 2021 opracowanym przez jej członków i zatwierdzonym przez Radę Miejską w styczniu 

2021 roku. Komisja poprzez swoją działalność służyła pomocą Radzie Miejskiej w realizacji 

jej zadań statutowych dotyczących lokalnego samorządu. Komisja zajmowała się także 

sprawami kierowanymi do niej przez przewodniczącego rady oraz sprawami zgłaszanymi przez 

mieszkańców, czy dostrzeżonymi w życiu codziennym lokalnej społeczności. Oprócz 

członków Komisji w posiedzeniach w zależności od omawianej tematyki uczestniczyli 

zaproszeni goście, którzy wspomagali jej pracę. 

W okresie sprawozdawczym Komisja odbyła ogółem 12 posiedzeń, podczas których 

zrealizowała 100% tematyki objętej planem pracy. Posiedzenia Komisji były organizowane  

w formie posiedzeń zdalnych ze względu na zagrożenie zarażeniem koronawirusem (COVID-

19) – 5 razy oraz stacjonarnie 7 razy. Obok stałych zadań tj. opiniowania projektów uchwał 

wnoszonych pod obrady Rady, praca Komisji koncentrowała się na zagadnieniach dotyczących 

działalności gospodarczej na terenie gminy, działalności placówek oświatowych, Ośrodka 

Pomocy Społecznej i instytucji kultury i problemach ogólnospołecznych. Ponadto w zakresie 

uwagi znalazły się organizacje pozarządowe, sprawy dotyczące   opiniowanie projektu budżetu 

i zmian bieżących w realizowanym budżecie, promocja miasta, utrzymanie czystości w nim, 

oraz realizacja inwestycji w mieście. Istotną rzeczą było również było zainteresowanie 

działaniami związanymi z remontem ulicy Piastowskiej. 

W kolejności podczas posiedzeń Komisja omówiła szczegółowo informacje dotyczące 

następujących zagadnień: 

• wykonania budżetu obywatelskiego w 2020 roku;  

• realizacji Programu „Czyste powietrze”;  

https://www.mp.pl/pacjent/choroby-zakazne/koronawirus/koronawirus-warto-wiedziec/225676,koronawirus-najnowsze-informacje
https://www.mp.pl/pacjent/choroby-zakazne/koronawirus/koronawirus-warto-wiedziec/225676,koronawirus-najnowsze-informacje


• funkcjonowania Klubu Senior + oraz problemy ludzi starszych  i niepełnosprawnych; 

• działalności Biblioteki w Piławie Górnej;  

• organizacji letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży i w konsekwencji jego przebiegu;  

• wykonania budżetu gminy za rok 2020 – opinia komisji; 

• realizacji podjętych inwestycji w gminie;  

• wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. i kształtowania się wieloletniej prognozy 

finansowej;  

• głównych kierunków działania w projekcie budżetu na 2022 rok;   

• ściągalności podatków w gminie;  

• realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021;  

• opiniowania projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2022 rok i wypracowania 

ostatecznej opinii do projektu budżetu oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

• opracowania planu pracy komisji na 2022 rok.  

Komisja Budżetu i Infrastruktury Społecznej, podobnie jak inne komisje, wszelkie 

rozstrzygnięcia podejmowała w formie opinii i przedkładała je Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej podczas sesji. Opinie Komisji dotyczyły projektów uchwał, które były jej 

przedkładane, a podejmowane podczas obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej  

Małgorzata Wiącek 


